# 高毓靈先生紀念獎學金辦法

99年4月15日獎助學金委員會修訂通過 105年6月7日獎助學金委員會修正通過 106年3月29日獎助學金委員會修正通過 107年10月5日獎助學金委員會修正通過 109年2月19日獎助學金委員會修正通過

- 第一條 高博士畢業於華西大學化學系,在校時有鑒於同學因家 境清寒被迫退學感觸至深,待其學業有成、經濟有基礎 後,即有志設立基金資助清寒學生,依此訂定本獎學金 辦法。
- 第二條 經費來源:由高毓靈先生所委託信託銀行基金利息暨捐款 支付。
- 第三條 獎學金名額與金額:
  - 一、理學院:所屬各系每系一名,每名一萬元,但化學系每名二萬元。
  - 二、其他各學院:每學院二名,但法律學院及國際學院各一名,每名一萬元。

### 第四條 申請條件:

- 一、本校二年級以上學生。
- 二、家境確為清寒(請各系調查了解)。
- 三、上一學年每學期學業成績等第績分平均 GPA 2.44 (或百分制 70分)以上,操行成績等第 A (或百分制 85分)以上。

四、未接受任何其他獎學金(不含助學金)。

第五條 本辦法經獎助學金委員會通過後實施。

## Regulations for Kao Yu Ling Memorial Scholarship

Amended and approved by the Scholarship Committee on April 15, 2010

Amended and approved by the Scholarship Committee on June 7, 2016

Amended and approved by the Scholarship Committee on March 29, 2017

Amended and approved by the Scholarship Committee on October 5, 2018

Amended and approved by the Scholarship Committee on February 19, 2020

- Article 1 Dr. Kao, a graduate of the West China Union University with a PhD in chemistry, deeply empathized with classmates forced to drop out due to financial hardship during his time at Tunghai University. Subsequently, upon achieving academic success and financial stability, he expressed the desire to establish a fund to support financially disadvantaged students. These scholarship regulations are formulated accordingly.
- Article 2 Funding Source: The scholarship is funded by the interest generated from the entrusted funds and donations commissioned by Mr. Kao Yu Ling.

### Article 3 Scholarship Quotas and Amounts:

- 1. College of Science: One student from each department, with each recipient receiving ten thousand NT dollars. However, the recipient from the Department of Chemistry receives twenty thousand NT dollars.
- 2. Other colleges: Two students from each college, except for the Law School and the International College, which each nominate one student. Each recipient receives ten thousand NT dollars.

### Article 4 Eligibility Criteria:

- 1. Students at the University in their second year or above.
- 2. Is indeed from disadvantaged backgrounds (to be investigated and confirmed by each department).
- 3. Achieved a GPA of 2.44 (or 70 on a percentage scale) or higher in the previous academic year, with a conduct grade of A (or 85 on a percentage scale) or higher in each semester.
- 4. Not a recipient of any other scholarships (excluding financial aid).
- Article 5 The regulations herein shall be promulgated upon approval by the Scholarship Committee.